



畜牧兽医学报 » 2007, Vol. 38 » Issue (8): 806-813 DOI:

动物营养

[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)

◀◀ [前一篇](#) | [后一篇](#) ▶▶

### L-肉碱与辅酶Q<sub>10</sub>添加对腹水症敏感肉鸡生产性能和部分免疫功能的影响

耿爱莲;李保明;呙于明

1 中国农业大学动物科学技术学院, 北京 100094; 2 中国农业大学水利与土木工程学院, 农业部设施农业生物环境工程重点开放实验室, 北京 100083

Effects of L-carnitine and CoQ<sub>10</sub> Supplementation on Performance and Some Immune Functions in Ascites-Susceptible Broilers

GENG Ai-lian;LI Bao-ming;GUO Yu-ming

1 College of Animal Science and Technology, China Agricultural University, Beijing 100094, China; 2 Key Laboratory of Agricultural Bioenvironmental Engineering, Ministry of Agriculture, College of Water Conservancy and Civil Engineering, China Agricultural University, Beijing 100083, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net